

IOTC CIRCULAR 2013-103 / CIRCULAIRE CTOI 2013-103

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: CONCERNING THE 18TH SESSION OF THE COMMISSION, 11TH SESSION OF THE COMPLIANCE COMMITTEE AND 11TH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE.

I have the honor to announce the dates of the 18th Session of the Commission, the 11th Session of the Compliance Committee and 11th Session of the Standing Committee on Administration and Finance. As we have indicated before (see Circular 2013/71) the authorities of Sri Lanka will host the next Session of the Commission in Colombo.

The scheduling of the meetings has been constrained by a number of international fisheries events taking place around that period but also because of national events in Sri Lanka. I appreciate that this is very late in the year, but I would like to ask for your cooperation and flexibility in this regard.

Meeting	Dates	Venue
11 th Session of the Compliance Committee (CoC 11)	May 26-28, 2014	TBA
11 th Session of the Standing Committee on Administration and Finance (SCAF 11)	May 29-30, 2014	TBA
18 th Session of the Indian Ocean Tuna Commission (S18)	June 1-5, 2014	TBA

I would also like to take this opportunity to inform you that the exact venue of the meeting and all of the documents for these meetings will be published on www.iotc.org in due course. Within the next 50 days, and before the 120 days prior to the meetings, the provisional Agendas for the meetings will be circulated among Members for comments and suggestions, including the invitations from the Chair.

Please do not hesitate to contact us if you need further information.

Madame/Monsieur,

SUJET: 18^{ÈME} SESSION DE LA COMMISSION, 11^{ÈME} SESSION DU COMITÉ D'APPLICATION ET 11^{ÈME} SESSION DU COMITÉ PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES

J'ai l'honneur de vous annoncer les dates de la 18^{ème} session de la Commission, de la 11^{ème} session du Comité d'application et de la 11^{ème} session du Comité permanent sur l'administration et les finances. Comme nous l'avons

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

indiqué précédemment (voir la Circulaire 2013/71), les autorités du Sri Lanka accueilleront la prochaine session de la Commission à Colombo.

La programmation des réunions a dû être retardée en raison de la tenue de plusieurs rencontres internationales sur la pêche pendant la période anticipée et aussi du fait de la coïncidence des sessions avec des événements nationaux prévus au Sri Lanka. Je reconnais que ces réunions ont lieu très tard dans l'année et vous saurais gré de bien vouloir faire preuve de coopération et de souplesse à cet égard.

Réunion	Dates	Lieu
11^{ème} session du Comité d'application (CoC 11)	26-28 mai 2014	À confirmer
11^{ème} session du Comité permanent sur l'administration et les finances (SCAF 11)	29-30 mai 2014	À confirmer
18^{ème} session de la Commission des thons de l'océan Indien (S18)	1-5 juin 2014	À confirmer

Je profite de l'occasion pour vous informer que le lieu exact des réunions et tous les documents de séance seront publiés en temps utile sur le site de la Commission (www.iotc.org). Dans les 50 prochains jours, et avant les 120 jours précédant les sessions, les ordres du jour provisoires seront distribués aux Membres pour commentaires et suggestions ainsi que les invitations du Président.

Pour toutes informations supplémentaires, n'hésitez pas à nous contacter.

Yours sincerely / Cordialement



Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune